

Top Thema: ISO 22000 Zertifizierung

ISO 22000

ISO 22000 ist die internationale Norm, die Richtlinien zur Einführung eines Managementsystems für Lebensmittelsicherheit festlegt. Malteurop bietet durch die Zertifizierung seinen Kunden einen Sicherheitsgewinn und die Garantie dafür, dass die Produkte gesetzeskonform (EU) produziert werden. Das Verfahren zur Zertifizierung wurde in 7 Werken von Malteurop Frankreich und Malteurop Deutschland erfolgreich durchgeführt.

7 Malteurop Werke in Frankreich und Deutschland erfolgreich zertifiziert

- Stärkung des Systems Risikoanalyse und kritische Kontrollpunkte HACCP
- Management und Überwachung der kritischen Kontrollpunkte
- Umfassende Hygiene und tägliches Management der Lebensmittelsicherheit
- Echtes Managementsystem für Lebensmittelsicherheit
- Konkrete Umsetzung der Norm vor Ort
- Stärkere Einbindung der Mitarbeiter in die Dimensionen Hygiene und Sicherheit

ISO 22000 2005
FOOD SAFETY

Main Topic: ISO 22000 Certification

ISO 22000

ISO 22000 is an international standard that provides guidelines for implementing a Food Safety management system. Through the certification Malteurop provides his customers more safety and guarantees a conforming to the law (eu) production . The seven Malteurop France and Malteurop Germany plants were involved in the certification process.

7 Malteurop Plants in France und Germany succesful certificated

- ISO 22000 is a very demanding standard that strengthens the HACCP process
- Requiring control and surveillance of those critical points, overall hygiene
- Management of food safety on a day-to-day basis
- In fact a true food-safety management system
- A very concrete standard for application in the field
- Increasing the responsibility of the staff for the dimensions health and safety

ISO 22000 2005
FOOD SAFETY